
Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 27.5.2019 o 18,00 h v zasadacej 

miestnosti obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 

privítala prítomných poslancov a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 8 poslancov z celkového počtu 

9. Ospravedlnený poslanec Ján Šimulčík z dôvodu PN a hlavná kontrolórka obce Mária Vedródyová. 

Predsedajúca dala hlasovať za predložený program rokovania. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia predsedajúca určila poslancov OZ –  Michala Ištoka 
a Zitu Csemezovú.  
  

bod 2) 
Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 
     Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia bola zverejnená a  tvorí prílohu 
zápisnice. 
V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Ištok, Jurašiková, Kavoň 
V rámci rozpravy predložili nasledovní poslanci návrhy na uznesenia v znení: 
- Poslanec Ištok – Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia 
z predchádzajúceho zasadnutia a zároveň poveruje hlavnú kontrolórku obce dodať výsledky kontrol 
z uznesení z roku 2019 č. 43, č. 47, č. 48 a doplnenie správy o kontrolnej činnosti v zmysle uznesenia 
č. 42 na najbližšom bezprostredne nasledujúcom zasadnutí OZ. 
-   Poslanec Kavoň – Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že v uznesení č. 56 nastala chyba v časti 
sumy za predaj pozemku, kde mala byť suma 10,- € a my sme odsúhlasili 18,- € s tým, že po vyjadrení 
právneho zástupcu odsúhlasíme zmenu tohto uznesenia. 
 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 62 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia a zároveň poveruje hlavnú 
kontrolórku obce dodať výsledky kontrol z uznesení z roku 2019 č. 43, č. 47, č. 48 a doplnenie správy 
o kontrolnej činnosti v zmysle uznesenia č. 42 na najbližšom bezprostredne nasledujúcom zasadnutí 
OZ. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 63 v znení: Obecné zastupiteľstvo berie na 
vedomie, že v  uznesení č. 56 nastala chyba v časti sumy za predaj pozemku, kde mala byť suma 10,- 
€ a my sme odsúhlasili 18,- € s tým, že po vyjadrení právneho zástupcu odsúhlasíme zmenu tohto 
uznesenia. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 



bod 3) 

Voľba predsedu a členov komisií 

 

     Predsedajúca oboznámila prítomných s návrhom doplniť do finančnej komisie dvoch členov a z toho 
dôvodu je potrebné zrušiť uznesenie č. 30 zo dňa 28.1.2019, kde OZ schválilo zloženie finančnej komisie 
len z poslancov OZ. Predložila aj ďalší návrh na voľbu predsedu komisie vzdelávania, kultúry, cestovného 
ruchu športu a mládeže a návrh na voľbu zapisovateľov všetkých komisií OZ.  

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 64 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave ruší 
uznesenie č. 30 zo dňa 28.1.2019.  
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 65 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave volí 
členov komisie finančnej a pre správu majetku obce: Ing. Ján Kavoň, Ing. PhDr. Ján Šimulčík PhD.  
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 66 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave volí 
predsedkyňu komisie vzdelávania, kultúry, cestovného ruchu, športu a mládeže: Ing. Lenku 
Hanákovú. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 7 (Csemezová, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  Tvarožková), 
proti 0, zdržal sa  1 (Hanáková) – návrh prijatý 
 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 67 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave volí 
zapisovateľov komisií: 
- komisia finančná a pre správu majetku obce: Janka Tóthová 
- komisia životného prostredia, výstavby a poľnohospodárstva:  Mgr. Erika Javorová 
- komisia vzdelávania, kultúry, cestovného ruchu, športu a mládeže: Bc. Slávka Dobišová 
- komisia práce, soc. vecí, zdravotníctva a rodiny: Mgr. Erika Javorová 
- komisia verejného poriadku, prevencie a ochrany majetku: Janka Skaličanová 
- komisia športu: Roman Matušica 
- komisia na ochranu verejného záujmu: Bc. Slávka Dobišová 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

bod 4) 

SMS rozhlas 

     Predsedajúca oboznámila prítomných s návrhom poslanca Šimulčíka na zriadenie bezplatného 
elektronického rozhlasu formou SMS a emailov v obci. Ide o efektívnu a priamu komunikáciu s občanmi 
pomocou krátkych textových správ (SMS) na mobilný telefón a email, môže slúžiť ako čiastočná 
náhrada obecného rozhlasu. Na jednu domácnosť bude možné zaregistrovať max. dve telefónne čísla 
a dva emaily.  

V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Ištok, Kavoň. 



Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 68 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje A. Zriadenie bezplatného elektronického rozhlasu formou SMS a emailov v obci, 
ktorý začne fungovať najneskôr do 31.12.2019. B. Na jednu domácnosť bude možné zaregistrovať 
maximálne dve telefónne čísla a dva emaily. C. Obecný úrad zabezpečí zber údajov od občanov 
formou dotazníka do 30.6.2019. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík,  Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

bod 5) 
Rôzne došlé žiadosti: 
 
     Predsedajúca informovala prítomných s došlými žiadosťami: 
 
- Žiadosť Moniky Marienkovej, Veselé 2 o odkúpenie obecného pozemku. Predsedajúca informovala 
prítomných, že z dôvodu nepredloženia písomného súhlasu ostatných majiteľov nehnuteľnosti na 
právo  vstupu na pozemok sa táto žiadosť odkladá a po dodaní chýbajúcich dokladov bude zaradená 
na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva. Toto je aj stanovisko komisie výstavby. 

 
- Žiadosť Mariána Tkáča, Šintava č. 600, Miloslava a Alžbety Tkáčovej, Sereď, Dolnomajerská 1131/27 
o odkúpenie pozemku. Stanovisko komisie výstavby tlmočila predsedníčka Miroslava Jurašiková, kde 
doporučuje žiadosť zobrať na vedomie s tým, že po zameraní geometrickým plánom sa vrátime k tejto 
žiadosti.  
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 69 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie žiadosť Mariána Tkáča, Šintava č. 600, Miloslava a Alžbety Tkáčovej, Sereď, Dolnomajerská 
1131/27 o odkúpenie pozemku s tým, že po zameraní geometrickým plánom sa vrátime k tejto 
žiadosti. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
- Žiadosť Jozefa Orela, Šintava č. 157 o preskúmanie vlastníctva súkromného pozemku v katastri obce 
a povinnosť vypratania a odstránenie všetkých nadzemných a podzemných častí. 
- Sťažnosť súrodencov Františka Maňuru, Šintava č. 136 na suseda, ktorý poškodzuje majetok. 
Predsedajúca doporučila obidve žiadosti zobrať na vedomie a riešiť na komisii verejného poriadku, 
prevencie a ochrany majetku s tým, že s výsledkom šetrenia budú oboznámení aj poslanci na 
najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 70 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie žiadosť Jozefa Orela, Šintava č. 157 o preskúmanie vlastníctva súkromného pozemku 
v katastri obce a povinnosť vypratania a odstránenie všetkých nadzemných a podzemných častí. Táto 
žiadosť bude riešená na komisii verejného poriadku, prevencie a ochrany majetku s tým, že 
s výsledkom šetrenia budú oboznámení aj poslanci na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 71 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie sťažnosť súrodencov Františka Maňuru, Šintava č. 136 na suseda, ktorý poškodzuje 
majetok. Táto sťažnosť bude riešená na komisii verejného poriadku, prevencie a ochrany majetku 



s tým, že s výsledkom šetrenia budú oboznámení aj poslanci na najbližšom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
 
bod 6) 

Informácie starostky (ústne)  

     Predsedajúca oboznámila prítomných, čo riešila za uplynulé obdobie: 
- Rokovanie so Zsl. vodárenskou spoločnosťou – vodovod na Nitrianskej ulici, jednania sa zúčastnil aj 
Ing. Mário Macho, snem v júni t.r. a  zmena vo vedení spoločnosti, potom budú ďalšie rokovania. 
- Rokovanie so Slovenskou správou ciest s p. Bielikom - odvodnenie Nitrianskej ulice, na zvod dažďovej 
vody neexistuje žiadna zmluva, na prečerpačke  nám to robí problémy, budú ďalšie rokovania. 
- Poďakovanie všetkým, ktorí sa dňa 13.4.2019 zúčastnili akcie - vyčistime si svoju obec.  
- Osadenie dopravnej značky STOP na križovatke -  ul. Vinohradská. 
- Osadenie dopravnej značky ZÁKAZ VJAZDU pred školou. 
- Verejné osvetlenie – modernizácia. 
- Spracovávanie podkladov na inventúru. 
- Sumarizovanie  poistných zmlúv, niektoré sú neopodstatnené. 
- Opravy na štadióne - zdemontovanie fošní, natrenie konštrukcie, svojpomocne. 
- Rokovanie s neziskovou organizáciou Opatríme vás – financovanie z eurofondov, záujem o opatrovanie 
majú zatiaľ dvaja občania zo Šintavy, pokiaľ niekoho poznáte, má možnosť sa prihlásiť do konca tohto 
týždňa.   
- Rokovanie ohľadne opráv miestnych komunikácií, čakáme na cenové ponuky. 
- Skládka odpadu pri čističke odpadových vôd, doručená výzva  od p. Lancovej ohľadne premnoženia 
potkanov na tejto skládke biologicky rozložiteľného odpadu, poslankyňa Jurašiková prečítala výzvu pani 
Lanczovej.  Pani Lanczová, pani Otovič  – sa vyjadrili, že na skládke je neúnosná situácia ohľadne 
premnoženia potkanov. 
- Dáme vypracovať právnu analýzu zmluvy s vodármi. 
 
     V rámci ďalšej rozpravy vystúpili nasledovní poslanci a občania obce: Matušica, Majko, Kavoň, 
Hanáková, Majko, Kavoň, Jurčaga, Macho, KLokner, Ištok, Klokner, Majko, Lanczová. 

 

bod 7) 

Interpelácia poslancov 

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

- Kavoň  - informácia o zasadnutí komisie na ochranu verejného záujmu, predseda komisie p. Šimulčík 
bude informovať na najbližšom zasadnutí,  požiadavka na zabezpečenie stretnutia s právnou 
kanceláriou na  sprostredkovanie sporu s Lodenicou, pre mňa je dôležité vedieť, čo nás do budúcnosti 
čaká, tak isto aj s bytovkou, či a ako je to ukončené, či obec bude platiť aj nejaké poplatky, ak sú ešte 
nejaké ďalšie spory a vyplývajú z toho  finančné plnenia, je dôležité to vedieť. Termín do júnového 
zastupiteľstva. 
- Predsedajúca odpovedala, že spor - bytovka pripravuje hlavná kontrolórka, spor Lodenica  - všetky 
rozhodnutia budú zverejnené na web stránke obce, je to zložité, nemáme všetky podklady.  Žiadne iné  
spory nie sú. 
- Kavoň - právna kancelária musí mať všetky doklady a vysvetlenie chcem „z pravej ruky“. 
- Hanáková  - VZN o pyrotechnike v obci, zakázané je používanie, reštauračné zariadenie je bezmocné, 
keď je niečo zakázané, tak by mali byť aj pokuty. Viacej osvety treba robiť aj v šintavskom spravodaji, 
využiť facebookovú  skupinu a web stránku obce. Rešpektovať pravidlá by mali tí, ktorí chcú mať v obci 



akciu. 
- Starostka odpovedala, že tento problém riešila celý víkend. 
- Majko – VZN o pyrotechnike je citlivá záležitosť, po zmene banského zákona.   
- Kavoň – súhlasím s tým, aby právna kancelária vypracovávala VZN-ka. 
- Tvarožková – boli tri ohňostroje za pol roka, nič s tým neviem urobiť. 
- Majko – všetko je to o ľuďoch. 
- Tvarožková – v rozpočte platby za ubytovanie, rozmohlo sa ubytovanie po dedine, či sú nejaké poplatky 
za ubytovanie vyberané, lebo myslím si, že všetci sa sťažujú na zlé cesty, ubytovanie je schválené na 
sumu 0,25€, čo je málo. 
- Majko – vy ako legálny ubytovávateľ ste povinný platiť poplatok za ubytovanie obci, ale pokiaľ 
prenajímate ako fyzická osoba dom  na bývanie tak vám vyplýva iba jedna povinnosť a to je prihlásiť sa 
do 1 mesiaca na daňovom úrade, že ubytovávate a nemusíte platiť obci daň za ubytovanie. Treba to 
riešiť poplatkom za komunálny odpad, tam sú úniky. 
 
     Na všetky interpelačné dotazy odpovedala starostka obce. 

 

bod 8) 

Diskusia 

     Diskusné príspevky predniesli nasledovní občania: Vohláriková, Molnárová, Lanczová, Horáček, 
Majko. Pani Vohláriková predložila poslancom fotky. 

 

bod 9) 

Z á v e r 

     Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

 

       Bc. Stanislava R e ž n á k o v á , starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


